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Anda – Kāpēc ir pārcelti vairāki spor

Kāpēc ir pārcelti vairāki sporta pasākumi? Vai tas saistīts ar jauno sporta vadītāju? Un
viņa ir pārcēlusi pasākumus kā sev ērtāk? Vēlos uzzināt pamatojumu abiem pārceltajiem
sporta veidiem? (Volejbols un vieglatlētika)


